
Beretning fra Bue koordinatoren i Kreds 4. 

 

Der er ikke det store og berette, buejægerne i kreds 4 hører jeg ikke meget fra, der har været 

et par gange hvor jeg har været ude med traileren, en gang nord for Ansager skovens dag, så 

var den i Fredericia til messe den var godt besøgt, selv om der ikke var mange besøgende på 

messen, den har også været i Neumünster hvor buetraileren er meget populær. 

Den var også en tur i kreds 3 de stod selv for skydningen. 

Så håber vi at vi igen får lov til at jage de større hjorte med bue, mangler kun et ja fra 

Miljøministeren, vildtforvaltningsrådet har sagt god for at det er ikke noget til hinder for at der 

åbnes for jagt på de store hjortearter med buen. 

Så har vi snakket om der skulle laves en skyde konkurrence i kredsen for buejægerne, vi skal 

bare have fundet et område hvor det kan afholdes, kredsformanden ville spørge hos Pamhule, 

men det har jeg ikke hørt nærmere om. 

For øjeblikket er buetraileren hos Baldur for at blive opgraderet, har snakket med ham 

omkring børne buer, prisen er ca. 800 kr. stykket, men det vil han ikke anbefale det vi 

demonstrer er jagt med buen, det bliver så meget arbejde når det er børn, og der vil ikke 

være tid til det som vi står der for, og det gav jeg ham fuldstændig ret i. 

Så har jeg tænkt meget over om jeg skal fortsætte som koordinator, i samråd med baglandet 

er vi blevet enige om at jeg stopper, til næste års kredsmøde 2024, så kredsen har et år til at 

finde en ny buekoordinator. 

Med jæger hilsen   

Lars Atzen 

 


